

V Bianco

THE ULTIMATE SOLUTION DEDICATED TO REDUCING THE APPEARANCE OF AGE SPOTS.

A cosmetic system designed to brighten the skin, diminishing the look of aging. Overall, the skin looks visibly younger, revitalized, radiant, refreshed, energized, rejuvenated and brighter.

A masterpiece formula containing: Tranexamic acid, Glutathione, resorcinol, and Glycolic acid cosmetic benefit providing the skin a stunning and radiant look. Additionally, the Amber serum is an antioxidant that soothes the skin.

VBianco is a perfect solution to perform in cabin applications in combination to a very effective home use kit



The kit contains:

- 3 vials of Radiance Solution of 5 ml
- 2 spheres of 15mL of White Paste
- 1 dropper of Amber Serum of 15 mL
- 3 V Bianco Home of 10 ml each (home use)

VM

Instagram



WeChat



@promoitalia.northamerica
www.webpromoitalia-canada.com
phone: + 1 7785127847



V Bianco

LA SOLUTION DÉFINITIVE DÉDIÉE POUR LA RÉDUCTION DE L'APPARENCE DES TÂCHES DE VIEILLESSE.

Un système cosmétique conçu pour éclaircir la peau et diminuer l'apparence du vieillissement. En général, la peau paraît visiblement plus jeune, revitalisée, radieuse, rafraîchie, énergisée, rajeunie et plus lumineuse.

Une formule chef-d'œuvre contenant: de l'acide tranexamique, du glutathion, du résorcinol et de l'acide glycolique, des bienfaits cosmétiques procurant à la peau un aspect époustoufflant et radieux. De plus, l'Amber Serum est un antioxydant qui apaise la peau.

VBianco est une solution parfaite pour effectuer des traitements en cabine avec l'aide d'un spécialiste en combinaison avec un kit très efficace à utiliser à domicile



Le kit contient:

- 3 ampoules de Radiance Solution de 5ml
- 2 sphères de 15mL de White Paste
- 1 compte-gouttes de Amber Serum de 15 mL
- 3 V Bianco Home de 10 ml chacun (usage domestique)

VM

Instagram



WeChat



@promoititalia.northamerica
www.webpromoititalia-canada.com
phone: + 1 7785127847

